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INTERVIEW HARRY BREKELMANS

Shell erkent dat het tot nu toe te traag vergroent. Maar waarschuwt ook: 
als we doen wat beweging Follow This wil, heeft dat niets te maken met een 
gezonde bedrijfsvoering. Het moet raar lopen wil Shell niet in beroep gaan 
tegen de uitspraak van de rechter, zo blijkt wel uit een interview met Harry 
Brekelmans. “Het vonnis laat veel vragen open.” 

Ruim zes jaar zit Harry 
Brekelmans in het 
executive committee 
van Shell. Brekelmans 

had bij zijn aanstelling nooit 
kunnen vermoeden dat duur-
zaamheid het thema voor Shell 
zou worden, en dat de rechter 
het concern zelfs zou opleggen de 
uitstoot fors te verminderen.

Tot nu toe reageerde Shell 
maar mondjesmaat op het 
vonnis. In een open gesprek met 
Brekelmans kreeg de VEB de 
gelegenheid om dieper in te 
gaan op de vergaande implica-
ties van het vonnis voor het 
olie- en gasconcern. De rechter 
zou niet overzien wat de 
consequenties zijn van zijn 
uitspraak. “Het vonnis laat veel 
vragen open.” 

Officieel buigt Shell zich nog 
over de uitspraak en eventuele 

‘ We willen allemaal 
steeds sneller, maar 
er komt een punt 
waarbij dit ongezond 
wordt’ 


